
Styremøte 1/2022
Tid: 03.03.2022 2000-2200
Stad: Teams

AGENDA

Sak		Vedlegg	Ansvar
1	Beslutningssaker 1.1 Godkjenning av innkalling		Leder
2	Orienteringssaker 2.1 Status områderegulering 2.2 Introduksjon ny HI		DL Leder
3.	Diskusjonssaker 3.1 Ekstremsportens hus 3.2 Lagavtaler/hopprisar		Alle DL
4	Ymse N/A		

Til stades: Christian Selland (Styreleiar), Alexander Hillerich (Nestleiar), Kristine Shay Dufey, Kristian Bystøl, Lene Sælen (vara), Stian Knudsen (vara), Jarle Hus (HI), Andreas Hemli (DL), Iselin Larsen, Helene Bjørnø (representant i tomtegruppe)

1.1 Godkjenning av innkalling

Godkjent

2.1 Status områderegulering

Det vart gitt ein status om framdrifta til gruppa som satt for å jobbe med tomtereguleringa. Ingenting er spikra endå, men det er framgang i saka då det er starta dialog med heradet og Bømoen AS.

2.2 Introduksjon ny HI

Ny HI var til stades på møtet og gav ein kjapp status på overgangen han har hatt med førre HI og kva planar han hadde for den kommande sesongen. Styret ser fram til å ha eit fruktbart samarbeid med ny HI.

3.1 Ekstremsportens hus

DL gav status om progresjonen til Ekstremsportens hus. DL skal sende ut eit skriv om planar for vidare framdrift og eventuelle utlegg ifb. Reguleringsarbeid. Styret vil ta stilling til vidare arbeid etter at dette er blitt presentert.